编 号: M-2019-63

日 期:2019年9月27日

敬 致 : 全体会员

副 本 : 全体董事及工作组组员

中总企业责任条文(反贪会法令第 17A 条文)讲座会(1-11-2019)

2009 年反贪会法令第 17A 新增条文将于 2020 年 6 月正式生效。届时,若公司雇员涉及贪污行为,其公司也将会受到对付。

有鉴于此,马来西亚中华总商会(中总)将于 2019年 11月 1日举办中总企业责任条文(反贪会法令第 17A 条文)讲座会,向公司董事、合作伙伴和商业组织管理层介绍和讲解企业责任条文的含义和覆盖范围,以让他们更了解即将实行的条文。本会与巴生中华总商会为此活动的协办单位。首相署部长拿督刘伟强是开幕主宾及将会发表主题演讲。马来西亚全国总商会总会长、中总总会长暨本会会长丹斯里拿督戴良业将出席致词。讲座会详情如下:

日 期 : 2019年11月1日(星期五)

时间: 上午9时至下午1时

地 点 : 中华总商会大厦 底楼成枫堂

第一主讲者 : Mr. Lee Min On

• Fellow Member, CFIIA, Institute of Internal Auditors Malaysia

• Chartered Accountant, CA(M), Malaysian Institute of Accountants

• Certified Public Accountant, CPA(M), Malaysian Institute of Certified Public

Accountants

讲 题 : Corporate Liability Provision

第二主讲者 : Mr. David William Berry

Deputy President of the Malaysian Institute of Corporate Governance

• Founder Director of the Malaysian Investor Relations Association (MIRA)

讲 题 . Adequate Procedures - A Practical Approach

主持人 . Mr. Philip Koh Tong Ngee

• Member of Legal Affairs Committee, ACCCIM

 Senior Partner, Mah-Kamariyah & Philip Koh Advocate & Solicitor, High Court of Malaya

媒介语 : 英语

报 名 费 : 会员每人 RM50; 非会员每人 RM150

(备有午餐招待)

额外优惠 : • 可申请人力资源发展基金回扣(HRDF-SBL Claimable)

• 马来西亚律师公会持续专业发展分数 (Malaysian Bar Accreditation)

~ 参与的马来西亚律师公会(Malaysian Bar Council)会员可获取持

续专业发展 2 CPD 分数 (2 CPD points)

CPD code: T2/01112019/ACCCIM/KL193417/2

兹附上暂定节目表供参考,有兴趣者请于 **2019 年 10 月 25 日 (星期五)前** 填具报名 表格,并在付费后连同付费记录(Bank-in Slip 或 Transaction Slip) 电邮或传至中总(有关联络详情请参阅报名表格)或本会秘书处。

如有任何询问,请联络本会秘书处王丹桂女士,电话: 03-4253 2135; 传真: 03-4253 2520 或电邮: ongtq@chinesechamber.org.my。

谨此函达,谢谢。

总执行秘书 何素芳 谨启

Ref No. : M-2019-63

Date : 27th September 2019

To : All Members

c.c. : All Council Members / Committee Members

ACCCIM SEMINAR ON CORPORATE CRIMINAL LIABILITY FOR CORRUPTION (SECTION 17A MACC ACT) (1-11-2019)

The enforcement of Section 17A of the MACC Act 2009 will be effective from June 2020. Under the new provision, a commercial organisation could be prosecuted if a person associated with the organisation commits a corrupt act.

In view of this, ACCCIM will be organising the ACCCIM Seminar on Corporate Criminal Liability for Corruption (Section 17A MACC Act) on 1st November 2019 to introduce the Corporate Liability Provision and its implications to Directors, Partners and Management of Commercial Organisations so as to create awareness. The Seminar is co-organised by The Chinese Chamber of Commerce and Industry of Kuala Lumpur and Selangor (KLSCCCI) and Klang Chinese Chamber of Commerce and Industry (KCCCI).

YB Datuk Liew Vui Keong, Minister in the Prime Minister's Department (Law) is the Guest of Honour and will deliver a keynote address. Tan Sri Datuk Ter Leong Yap, President of the National Chamber of Commerce and Industry of Malaysia (NCCIM) cum President of ACCCIM and KLSCCCI will deliver a speech. Seminar details are as follows:

Date : 1st November 2019 (Friday)

Time : 9.00 a.m. ~ 1.00 p.m.

Venue : Seng Peng Hall (Ground Floor), Wisma Chinese Chamber

(258, Jalan Ampang, 50450 Kuala Lumpur)

Speaker 1 : Mr. Lee Min On

Fellow Member, CFIIA, Institute of Internal Auditors Malaysia
Chartered Accountant, CA(M), Malaysian Institute of Accountants

• Certified Public Accountant, CPA(M), Malaysian Institute of Certified Public

Accountants

Topic : Corporate Liability Provision Speaker 2 : Mr. David William Berry

Deputy President of the Malaysian Institute of Corporate Governance
 Founder Director of the Malaysian Investor Relations Association (MIRA)

Topic : Adequate Procedures - A Practical Approach

Moderator : Mr. Philip Koh Tong Ngee

 Member of Legal Affairs Committee, ACCCIM
 Senior Partner, Mah-Kamariyah & Philip Koh Advocate & Solicitor, High Court of Malaya

Medium : English

Registration Fee : Member RM50; Non-Member RM150

(inclusive lunch)

Benefits : • HRDF-SBL Claimable

• Malaysian Bar Accreditation

CPD code: **T2/01112019/ACCCIM/KL193417/2** (2 CPD points)

** **Members of the Malaysian Bar** who attended the seminar will be able to obtain CPD points under the Continuing Professional Development (CPD)

Enclosed herewith the tentative programme for your kind reference. Interested members kindly submit your duly completed registration form together with registration fees (Bank-in Slip or Transaction Slip) to the ACCCIM (contact details as per Registration Form) or KLSCCI Secretariat latest by **25**th **October 2019 (Friday)**.

For enquiries, please contact Mdm. Ong TQ of the Secretariat at Tel: 03-4253 2135; Fax: 03-4253 2520 or E-mail: ongtq@chinesechamber.org.my.

Thank you.

Yours sincerely, Ho Soo Fong Executive Director